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Z A P I S N I K 
 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkno, 

ki je bila v sredo, 25.4.2019 ob 17. uri v sejni dvorani Občine Cerkno. 
 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: ga.Urška Lahajnar Ubajiogu, g.Nikolaj Ozebek, 

g.Stanko Močnik, ga.Mojca Mavri, ga.Jožica Ortar, g.Aleš Zajc, g.Rok Obid, ga. Jerca Prezelj, 

ga.Adrijana Mavri, g.Domen Uršič, g.Andraž Drešček, g.Silvo Jeram, g.Jurij Kavčič, g.Marko 

Čadež, ga.Antonija Dakskobler 

ODSOTNI: ga.Branka Florjančič 

PREDSTAVNIKI OBČINSKE UPRAVE IN POROČEVALCI: strokovne službe občine: 

direktor občinske uprave mag. Martin Raspet, ga. Valerija Močnik, ga. Vanja Mavri Zajc, ga. Jožica 

Lapajne, ga. Mojca Sedej, g. Janez Peternel in ga. Katja Lapanja. 

OSTALI PRISOTNI: / 

NOVINARJI:  g.Ivan Seljak - Radio Odmev, g.Damijan Bogataj – ABC, ga. Saša Dragoš – PN, 

ga.Nina Brus – RTV SLO. 
 

 

Za sejo je bil predlagan naslednji  d n e v n i   r e d : 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda. 

2. Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 2. seji občinskega sveta dne 6.2.2019 in na 

3. (dopisni) seji dne 29.3.2019. Poročilo o realizaciji sklepov. 

3. Poslovni načrt Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. za leto 2019. 

4. Odlok o potrditvi zaključnega računa proračuna Občine Cerkno za leto 2018 – hitri 

postopek. 

5. Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2019 in Odlok o proračunu Občine Cerkno 

za leto 2020 – prva obravnava. 

6. Predlog elaboratov o oblikovanju cen komunalnih storitev v Občini Cerkno s predlogi 

sklepov. 

7. Odlok o ustanovitvi in organiziranju Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. – prva 

obravnava. 

8. Odlok o ustanovitvi Sveta ustanoviteljev Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. – 

prva obravnava. 

9. Pravilnik o spremembi Pravilnika o dodelitvi enkratnega denarnega prispevka ob 

rojstvu otroka. 

10. Uskladitev cene storitve pomoči družini na domu v občini Cerkno.  

11. Sklep o plačilu storitev bivanja in oskrbe v stanovanjski skupini kot nadomestni obliki 

bivanja in oskrbi izven mreže javne službe.  

12. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja:  

- Predlaganje kandidatov za pooblaščence za sklepanje zakonskih zvez.  

13. Pobude in vprašanja svetnikov.  

 

 

 



Ad 1.:  Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Župan Gašper Uršič je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je občinski svet sklepčen ter prebral 

predlog dnevnega reda. Predlagal je, da se po dogovoru z Občino Idrijo z dnevnega reda umakne 3. 

točka dnevnega reda. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Potrjen je bil spremenjen dnevni red občinske seje.       

                                                                                              (15 glasov ZA) 

 

Ad 2.:  Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 2. seji občinskega sveta dne 6.2.2019 in na 3. 

(dopisni) seji dne 29.3.2019. Poročilo o realizaciji sklepov. 

 

Župan Gašper Uršič je v zvezi s točko dnevnega reda vprašal, če so kake pripombe. Ker ni bilo 

razprave je predlagal glasovanje. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Potrdi se zapisnik ter sklepi 2. seje občinskega sveta dne 6.2.2019 in 3. (dopisne) seje dne 

29.3.2019.     

                (15 glasov ZA) 

                

Ad 3.:  Poslovni načrt Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. za leto 2019 

 

Župan Gašper Uršič je točko umaknil iz dnevnega reda seje. 

 

Ad 4.:  Odlok o potrditvi zaključnega računa proračuna Občine Cerkno za leto 2018 – hitri 

postopek 

 

Mojca Sedej je v nadaljevanju razložila točko dnevnega reda. 

 

Župan Gašper Uršič je v zvezi s točko dnevnega reda vprašal, če so kake pripombe. Ker ni bilo 

razprave je predlagal glasovanje. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o potrditvi zaključnega računa proračuna 

Občine Cerkno za leto 2018 po hitrem postopku.             

        (15 glasov ZA) 

Ad 5.:  Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2019 in Odlok o proračunu Občine Cerkno 

za leto 2020 – prva obravnava 

 

Župan Gašper Uršič je v uvodu povedal, da se je zbiranje informacij za proračun zavleklo, ker na 

žalost niso imeli dovolj vhodnih informacij za leto 2020, s strani javnih porabnikov. Bil je mnenja, 

da je proračun najboljši približek temu kar je realno stanje za naslednji dve leti, vsekakor pa so 

mogoči vsebinski popravki. Skozi proračun so poizkušali zajeti stvari, ki so že v teku. Mogoče na 

prvi pogled izgleda, da so nekatere zadeve dali na stranski tir, ampak temu ni tako npr. stara stavba 

ETE Cerkno, kjer tečejo postopki glede OPN, ki pa se znajo zavleči. Prav tako je prišlo s strani 

odborov nekaj vsebinskih pobud in vprašanj, ki so utemeljena in jih bo potrebno do drugega branja 

upoštevati in uskladiti. V kolikor bi bilo mogoče, bi bila naslednja seja 16. maja. 



Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti ter dejal, da je odbor 

omenjeni odlok potrdil v delu, ki se nanaša na pristojnost odbora ter predlaga občinskemu svetu, da 

ga potrdi. Do drugega branja bo potrebno uskladiti še nekatere postavke za Osnovno šolo 

(predvidne sanacije) ter vrtec, kjer se še odloča o vpisu in morebitnem 10 oddelku. 

Marko Čadež je podal poročilo Odbora za kmetijstvo, malo gospodarstvo in turizem ter dejal, da je 

odbor omenjeni odlok potrdil v delu, ki se nanaša na pristojnost odbora ter predlaga občinskemu 

svetu, da ga potrdi. Odbor je po področjih pregledal probleme, ki se pojavljajo in s samim 

proračunom niso bili najbolj zadovoljni, dotaknili so se področja kmetijstva, zelo veliko časa pa so 

namenili gospodarstvu in turizmu, kjer so ugotavljali, da imajo podjetniki še več težav kot kmetje in 

je s strani občinske uprave gospodarstvo premalo podprto.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da so se sredstva v kmetijstvu zmanjšala in sicer je vse na podlagi 

tega, ker se projekti LAS šele nastavljajo in v tem delu še ni finančne konstrukcije. 

Stanko Močnik je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor ter dejal, da se je 

odbor vzdržal glasovanja. Podal je pobudo županu, da se odbor sklicuje vsaj en teden pred sejo. Pri 

obravnavi točke za proračun se je odbor na tem segmentu vzdržal predvsem iz razloga, ker je 

potrebno odboru predstaviti projekte in bo do drugega branja potrebno kar nekaj stvari postoriti 

predvsem s strani občinske uprave, zato predlaga županu, da se skliče takoj po praznikih odbor in se 

vse te stvari predebatira in najde rešitev v korist vseh. Pri obravnavi Elaboratov o oblikovanju cen 

komunalnih storitev, je bil odbor proti predvsem iz razloga, da se v tem prehodnem obdobju rešijo 

vse odprte zadeve, ki so še v teku in je prav da se zadeve uredijo. Nadalje so imeli pripombe na 

sklep o sprejetju načrta varovanja stvarnega premoženja občine Cerkno do leta 2020, kjer vidijo 

težavo, ker odbor ne razpolaga z grafično prilogo ter iz razloga, ker so pričakovali razlago zakaj se 

določene parcele kupujejo in dolgoročno bi bilo potrebno za odkupe nameniti bistveno več sredstev 

in neka strateška usmeritev občine na tem področju bi morala biti zastavljena. Odbor ni obravnaval, 

zaradi časovne stiske, problematiko cest. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da se glede na pogovore, strinja z odborom, kar se tiče priprave 

gradiva, kjer se bodo zadeve do naslednjega branja tudi upoštevale.  

Urška Lahajnar Ubajiogu je podala poročilo Odbora za finance, proračun in investicije ter dejala, 

da je odbor odlok potrdil, s pogojem, da župan upošteva pripombe članov in jih vnese v finančno 

konstrukcijo. Sicer je odbor zelo poglobljeno vsebinsko pregledal celoten proračun, ga predebatiral 

in županu podal kar nekaj pobud in predlogov za spremembe.  

Jurij Kavčič je dejal, da ima pripombo, glede na to, da je tudi sama predsednica odbora dejala, da 

je zelo težko voditi odbor in pisati zapisnik, kar se tudi sam strinja, saj vsa mnenja in pripombe, ki 

jih je podal niso zapisana. Zato meni, da je prav, da se za naslednjič določi zapisnikarja.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da se zaveda, da proračun mogoče še ni najbolj razvojno naravnan, 

delati je potrebno na strokovni strani in marsikateri projekt je bilo težko realno ovrednotiti, 

predvsem časovno in glede na cene, ki so trenutno na trgu.  Sicer pa je odprt za vse ideje, pobude in 

vprašanja, ki bi jih bilo možno v sklopu proračuna izvajati.  

Domen Uršič je pojasnil še par zadev v zvezi z Odborom za družbene in društvene dejavnosti in 

sicer, da gre za odbor, ki se v največji meri dotika mnenj posameznikov, od najmlajših do 

najstarejših. Na odboru so sklenili, da bodo seje odprli tudi za javnost iz razloga, da bo lahko 

udeležba čimvečja in da dobijo čimveč informacij in predlogov, kar se tiče urejanja tega področja. 

Seje se bodo premaknile v Večnamenski center Cerkno. Dvomesečni predlog je bil narejen in bo 

objavljen na spletni strani občine. Na seje se bo vabilo tudi predstavnike zavodov, da bodo poročali 

in delu in predlagali rešitve predvsem za stvari, ki se dotikajo življenja občanov. 

Antonija Dakskobler je dejala, da proračun res ni najbolj razvojno naravnan in prioriteta so 

predvsem ceste, ki so seveda res nujne. V zvezi s sanacijo ceste v Šebrelje je dejala, da je en del 

odseka, ki leži na območju občine Tolmin in jo zanima, če se je občina kaj dogovarjala za 

sofinanciranje njihovega dela. Prav tako je na delu proti Gorenjski. Nikjer ne vidi ničesar za starejše 

– obljubljalo se je, da se bo začelo razmišljati o dnevnih centrih, ki bi jih bilo mogoče urediti tudi v 

stavbi društva upokojencev. Prav tako v proračunu ne zasledi ničesar v zvezi s kanalizacijo in 

vodovodih v Cerknem. Opozorila je še na zid pri društvu upokojencev, ki se že leta podira.  



Župan Gašper Uršič je dejal, da so se ravno danes sestali na Državno tehnični pisarni glede 

popotresne obnove in dotaknili so se tudi stavbe društva upokojencev. Kar se tiče programov za 

starejše, je bila pobuda z njihove strani že dana in bo upoštevana v drugem branu. Dejal je, da bi 

mladi in starejši morali biti prioriteta občine in tudi bodo. 

Domen Uršič je dejal, da kar se tiče ostalih programov za starejše, so imeli pogovore tudi z ostalimi 

inštitucijami in vsi izkazujejo, da bo potrebno iti v sodelovanje z občino Idrija, če želijo uresničiti 

dodatne storitve za starejše, saj se stroškovno stvari delijo. Pogovori z občino Idrijo potekajo 

predvsem na ponudbi prevozov. Kar se tiče programov za starejše gre za društveno področje, na 

drugi strani pa so ostale stvari, ki so že v teku in ena od teh je tudi pomoč na domu.  

Stanko Močnik je dejal, da ga zanima kaj se dogaja okrog kolesarskih poti, kjer je na razpolago 1,7 

mio Eur ter vprašal v kakšni fazi je zadeva in kako potekajo pogovori in do kje je prišlo na tem 

področju.  

Janez Peternel je dejal, da je narejena idejna zasnova za odsek Želin – Reka, malenkostno se 

zapleta z naravovarstveniki, kjer so dejali, da na dveh odsekih ne bodo dovoljevali posegov in bo 

potrebno z njimi dobiti neke rešitve, kjer se bo lahko trasa umestila. Odsek Cerkno – Želin pa je v 

pristojnosti države, ki bo skozi rekonstrukcijo državne ceste umestila še kolesarsko povezavo.  

Stanko Močnik je vprašal, če je možno, da idejno zasnovo dobijo do naslednje razprave, iz katere 

bodo razbrali kaj se dogaja in v kateri smeri tečejo stvari. Kar se tiče trase Cerkno – Želin ga je 

zanimalo kako je občina pristopila k temu, da se v cesto vključi tudi optika in elektrika ter spomnil 

na leto 2014, ko je bil žledolom in so bile zadeve zelo kritične. Ve se, da npr. občina Tolmin 

intenzivno dela na tem področju. Nadalje je opozoril na postopke v zvezi z sprejemanjem OPN-ja, 

kjer bo potrebno zagotoviti določena finančna sredstva, da se zadeva pohitri in spravi nadalje v 

življenje, zato je bil tudi predlog odbora, da se na tem mestu sredstva povečajo. Poleg tega bi bilo 

smiselno pridobiti tudi še dodatne ponudbe, da se lahko naredi primerjava ter oceno, koliko bo 

občino to stalo. Nadalje ga je zanimalo še kaj se dogaja na lokalni cesti Želin – Kladje, kjer je cesta 

v zelo slabem stanju in bi zato morali kot občina in tudi župan sam, intenzivno delati na tem, da se 

ta cesta sanira. Dejstvo je, da se Zala zapira in na tem mestu je tudi naloga svetnikov, da zavzamejo 

jasno stališče, da je na tem mestu nujno nekaj ukreniti.   

Janez Peternel je pojasnil, da je potekal v Idriji sestanek z DRI, na temo Zale in so s strani občine 

tudi zahtevali, da se predhodno uredi določene odseke, kjer so večji posedki in se jih ustrezno 

sanira, kar so na DRI tudi obljubili, da bodo uredili. Prejeli so tudi že obvestilo, da se bo pričelo s 

prvimi sanacijami. 

Stanko Močnik je dejal, da prosi, če se take informacije lahko posreduje, da so vsaj malo 

seznanjeni s stanjem. Odbor in njihova stranka so obravnavali tudi kanalizacijo v Cerknem, kjer je 

znano, da je dotrajana. V prihodnosti bo potrebno nekaj narediti tudi na področju čistilne, saj bo 

prej ali slej potrebno narediti novo. Njihov predlog je, da se prične vsaj s projektno dokumentacijo 

ter nadalje tudi pridobiti sredstva iz razpisov. Nadalje je vprašal še kako je z izgradnjo pločnika v 

Vpadljivc in v kateri smeri stvari tečejo.   

Župan Gašper Uršič je dejal, da je proračun omejen na določena sredstva in zaenkrat so določena 

sredstva za pločnik umeščena nazaj v proračun, projekt je narejen in na tem se bo še delalo. V 

proračunu je za leto 2020 postavka za izdelavo projektne dokumentacije. Kar se tiče kanalizacije in 

vode je potrebno izhajati iz celotne infrastrukture – da se naredi enkrat in takrat v redu. 

Stanko Močnik je dejal, da to tudi oni podpirajo, da če se prične projekt naj se izdela celovito. 

Aleš Zajc je dejal glede projekta v Otaležu, da bi rad opozoril, da je zadeva v zagonu ter da je 

nesmiselno, da bi se jo sedaj zaviralo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da lahko potrdi, da so se včeraj v sklopu odbora o tem pogovarjali in 

bodo do drugega branja zagotovili dodanih 60.000 Eur. V tem delu bodo pač utrpele asfaltacije in 

nekateri odkupi in odmere zemljišč.   

Domen Uršič je dejal, da sta bila tudi z županom opozorjena, da če se planira v proračunih je 

boljše, da se planira nekoliko višja končna cena, kot da potem prihaja do takih problemov. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je mnenja, da je objekt vsekakor potrebno dokončati in naj se 

najprej zaključi prvi del, da se ne bo delala škoda na stavbi, nadalje pa se bodo lahko zagotavljala 

ostala sredstva.  



Stanko Močnik je dejal, da se strinja z županom, da je potrebno te objekte zaključiti. Je pa res, da 

bo za naprej potrebno zastaviti tako, da bo že v naprej kompletna finančna konstrukcija jasna. Sicer 

pa gre za objekte, ki bodo služili občanom in misli, da denar ni vržen stran. Sicer pa so se tudi na 

odboru vzdržali glede odločanja na tem področju ravno iz razloga, da se te projekte predstavi, se jih 

predela in poda pripombe.  

Marko Čadež je dejal, da se navezuje na g. Močnika v zvezi z sanacijo ceste čez Kladje, kjer so jo 

v prejšnjih letih malce pokrpali vsaj v času, ko je potekal Maraton Franja, vendar pa glede na 

trenutno stanje letos to ne bo dovolj. Pomembno se mu zdi tudi, da se malce poostri nadzor 

kamionov. Nadalje je bil mnenja, da je treba trenutno stanje projekta predstaviti ter dejal, da bo pri 

novih projektih potrebno biti malce bolj natančen pri izračunih. Glede elektrike je dejal, da so bili 

pred mesecem dni na ETI skoraj eno uro brez elektrike ter je bil mnenja, da je potrebno delati na 

tem, da je tega čim manj.  

Rok Obid je dejal, da težava, ki se je zgodila na ETI še ni odkrita in nihče ne ve kaj se je točno 

zgodilo. V tistem času so bili na ETI vzdrževalci in očitno je prišlo do neke napake v računalniku, 

ki  je zadevo izklopil.  

Stanko Močnik je bil mnenja, da morajo kot občina poskrbeti in pritiskati na Elektro, da se bo čim 

več kablovja polagalo v zemljo, kar tudi zagotavlja neko varnost. 

Rok Obid je dejal, da je novo vodstvo na Elektro, kar se tega tiče, za to zadevo bolj dovzetno in v 

okviru sanacije ceste proti Trebuši se vgrajuje cevi in jaške in bo elektrovod potekal po tleh. Zdi se 

mu velika škoda, ker se ob sanaciji niso v tej smeri uredile Ravne. Je pa dejstvo, da živimo v hribih 

in zadeve ni tako enostavno izpeljati.  

Stanko Močnik je nadaljeval, da je v zadnjih 20 letih tema tudi mrliška vežica in je bil mnenja, da 

bo na tem področju potrebno nekaj narediti, da se uredi tudi del okrog pokopališča. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je bil na seji krajevne skupnosti, kjer je bila izpostavljena tudi ta 

tema in neke rešitve so bile v preteklosti že narejene. Zadeve je potrebno preveriti in prevetriti. Bil 

je mnenja, da Cerkno vsekakor potrebuje novo vežico, mora pa potekati v dogovoru s krajevno 

skupnostjo in tako se bo stvari tudi zastavilo.  

Antonija Dakskobler je dejala, da je bilo v prejšnjih mandatih že velikokrat izpostavljeno na 

občinskih svetih in vsakič posebej so dobili odgovor, da je to stvar krajevne skupnosti, premaknilo 

pa se ni nič. 

Andraž Drešček je dejal, da so mrliško vežico dali v eno izmet prioritetnih točk programa krajevne 

skupnosti in bodo delali na tem, da stvari premaknejo naprej. 

Rok Obid je dejal, da ima pripombo glede vežice, da bi šli vsaj v menjavo oken, če že ne bi šli v 

izgradnjo nove, ker ljudje pozimi v njej zmrzujejo.  

Antonija Dakskobler je dejala, da se je predlagalo tudi ureditev sanitarij ter pobuda s strani 

občanov, da se uredi tudi prostor, kjer bi lahko odlagali stvari. 

Stanko Močnik je dejal, da je dobil tudi postavljeno vprašanje, kako je s čiščenjem pregrad na 

Čerinščici. 

Domen Uršič je dejal, da bo to tudi ena izmed naslednjih tem Odbora za družbene in društvene 

dejavnosti, saj koncesija s strani muzeja poteče leta 2020 in problem je, ker ni bil nikoli potrjen 

načrt upravljanja.  

Mojca Mavri je dejala, da ima vprašanje glede medijev in avdiovizualne kulture in sicer 

Cerkljanskih novic, kjer je postavka ista v obeh letih. Ker je mnenja, da morajo biti občani in 

občanke seznanjeni z vsemi aktualnostmi in dogajanjem v občini Cerkno jo zanima kakšne načrte 

imajo v zvezi s to publikacijo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da ima občina odlok v katerem je zapisano kako morajo biti stvari 

urejene in eno izmed teh je tudi imenovanje uredniškega odbora. Njegov predlog je, da se 

dogovorijo z novinarko, ki je do sedaj skrbela za novice, da poskrbi za izid naslednjih novic, do 

naslednje številke pa nato imenujejo urednika. Se pa strinja, da časopis Cerkljanske novice mora 

izhajati še naprej.  

Mojca Mavri je dejala, da je zasledila, da se načrtuje korenite spremembe glede varne poti v šolo 

in sicer že z začetkom novega šolskega leta ter vprašala, kaj načrtujejo.  



Domen Uršič je pojasnil, da je prišla pobuda s strani šole, ker so ugotovili, da manjka dokument, ki 

definira varno pot v šolo. Skupaj z županom, ZŠAM in Svetom za preventivo in vzgojo in Osnovno 

šolo je bila dogovorjena časovnica. 

Adrijana Mavri je pojasnila, da je začetek maja prišel poziv iz države, da se prijavijo na poziv 

glede ureditve varne poti v šolo. Ker so s temi dokumenti zelo skopi, je šola poslala kar imajo in to 

bodo predložili na poziv. V kolikor bodo izbrani, jim bodo sofinancirali digitalno ureditev varne 

poti v šolo. Šola bo podala tudi neke smernice in na podlagi tega bo Svet za preventivo naredil 

dokument, ki ga bodo aktivno pričeli promovirati z novim šolskim letom ter zraven vključili tudi 

teden mobilnosti in v sklopu tega izvedli akcijo, da se stvar tudi spromovira med občani. 

Domen Uršič je dejal, da je mišljenih več ukrepov in ena od zadev je tudi analiza poti, ki so jo 

izdelali učenci 9. razredov, kjer so poudarjene kritične točke. Priporočljivo bi bilo, da vsi svetniki to 

enkrat vidijo, ker je zanimivo tudi s stališča kako otroci na šoli vidijo nevarnosti. Gre kar za nekaj 

kritičnih točk, ki se jih na hitro ne bo dalo urediti, se bo pa definiralo nove poti. Avtomehaniki so 

obljubili pomoč v prvih 14-ih dnevih šolskega leta. Najbolj problematično pa se izkazuje udeležba 

otrok pri verouku, ko morajo otroci zapustiti šolsko poslopje – sicer gre po tej poti na teden 200 

otrok.  

Jurij Kavčič je bil mnenja, da se oddaljujejo od proračuna in zelo malo je govora o življenju 

občine. Glede na zadnjo temo pa je bil mnenja, da bi morali pogledati tudi Cestno prometno 

strategijo, ki je bila sprejeta in je vse te kritične točke tudi zapisala ter bi tudi morala biti kot neko 

izhodišče.   

Domen Uršič je dejal, da je strategija vključena in je tudi podlaga za to, da se stvari  začenjajo 

spreminjati. Strategija brez življenja nima smisla. Naslednja faza je, da je potrebno pogledati tudi 

situacijo po vaseh.   

Urška Lahajnar Ubajiogu je dejala, da bi se navezala, na že omenjen participativni proračun in 

podala pobudo, da kako besedo več rečejo tudi o tem. 

Domen Uršič je dejal, da gre pri participativnem proračunu za način, kjer se lahko občane vključi v 

odločanje o deljenju denarja. Plan je, da bi Odbor za družbene in društvene dejavnosti poizkusil na 

sejah predstaviti neke dobre prakse, ki so – izhajati pa je potrebno iz praks, ki obstajajo v sosednjih 

občinah. Največji problem je v tem, kako razdeliti in razparcelirati celotno občino. Kar se same 

izvedbe tiče, pa naj bi imeli vsi zelo pozitivne izkušnje, zato morajo v letošnjem letu določiti način 

delitve področja, kjer se bo to delilo. Šlo naj bi predvsem za manjše izboljšave skupnih prostorov v 

vaških jedrih ipd. Če ima kdo kako idejo, je seveda vabljen. Je pa potrebno imeti najprej pravilnik 

in potem se lahko gre v izvedbo.   

Jerca Prezelj je bila mnenja, da bi bilo potrebno dati večji poudarek na vzdrževanju vodovodov ter 

tudi na kataster vodovodov, ne samo v Cerknem, temveč tudi po vaseh. Smiselno je, da se ve kje 

zadeve potekajo ter da se začne zadeve aktivno reševati tudi glede greznic po vaseh, kako in kdo jih 

prazni in kam se jih prazni, saj je po vaseh bistveno večji problem odvajanja.  

Stanko Močnik je dejal, da se strinja ter bo na tem področju potrebno nekaj ukreniti. Nadalje je 

dejal, da je pri gasilskem domu že dolgo let balinišče, v sklopu tega bo potrebno urediti zadeve z 

odpadnimi vodami in bo zato potrebno dobiti neko nadomestno lokacijo za balinišče. Na balinišču 

jih je pač toliko in toliko prisotnih in znotraj tega kompleksa bo zadeve potrebno urediti. Zanimalo 

ga je, če se kaj razmišlja o odkupu zemljišč okrog stavbe in apelira na župana, da se vključi zadeve 

v naslednje proračune, da se na tem območju pridobi tudi funkcionalna zemljišča. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da se s pobudo strinja ter jim je v interesu zadevo rešiti, sploh 

celotno zemljišče okrog šole, malo zemljišč je v sklopu ožjega centra Cerknega, na katerem je še 

možen nek nadaljnji razvoj infrastrukture. S strani občine morajo kontaktirati lastnike, da se preveri, 

če so pripravljeni prodati. Glede stavbe ve, da so že prej potekali pogovori, ki se bodo nadaljevali, 

saj je eno izmed prioritet občine, da se zemljišča po ožjem delu Cerknega pričnejo odkupovati in se 

s tem omogoči občini nadaljnji razvoj.   

Jurij Kavčič je dejal, da ne glede na politično opcijo vodstva občine, se je potrebno zavedati, da je 

potrebna neka kontinuiteta glede na preteklo stanje. Gleda na to, da so bili sprejeti tako sklepi kot 

tudi, da so bili začrtani nekateri projekti, jih je potrebno peljati dalje – čeprav vidi na določenih 

segmentih velika odstopanja. Kar se tiče participativnega proračuna, se je zamudilo že dve leti. 



Pogreša tako koordinacijo s krajevnimi skupnostmi kot tudi s samo občinsko upravo, ki zelo veliko 

ve o projektih, ki so se v preteklosti peljali in misli, da pri oblikovanju proračuna ni bilo ustreznega 

sodelovanja; sklepa pa iz tega, ker so določene osebe poimensko na določenih segmentih proračuna 

zapisane, da bodo pridobivala določena sredstva. Stvari preveč dobro pozna in njegove pripombe so 

zgolj dobronamerne. Nadalje je videl v naboru nakupa zemljišč, da se načrtuje nakup zemljišča za 

prestavitev heliodroma, ni pa ni nikjer sredstev za izvedbo. Opaža tudi odmik mostu pri Koblarju, ki 

je pogoj, da se vzporedno gradi z odbojnim zidom na Cerknici, da se bo lahko gradil trgovski 

kompleks. Opaža tudi zastoj pri izvedbi sanacije objektov skozi Državno tehnično pisarno, sredstva 

iz popotresne obnove pa grejo h koncu. Pri tem ima v mislih star gasilni dom, stavbo društva 

upokojencev in hišo Gabrijel. Zavzema se, da se zastavljeni projekti zaključijo, saj bodo z zamikom 

samo še dražji. Prav tako se zamika projekt Zdravstvene postaje Cerkno, ki pa je za prebivalce 

občine izrednega pomena. Vse te stvari so bile okrog novega leta zastavljene, sedaj pa teče že četrti 

mesec, kjer bi že morali te spremembe prostorskih aktov potrjevati, da bi šli dalje na državo. Glede 

stavbe na Želinu  nima nobenega sklepa, da se je projekt ustavil, prav tako ni sklepa s strani 

krajevne skupnosti, ki je 1/3 lastnik in kakor se je pozanimal, o tem krajevna skupnost sploh ni 

odločala. Prostorske spremembe, zlasti tistih, ki so najbolj pomembni (ETA, Želin, trgovski 

kompleks v Cerknem), bi morali pospešeno sprejemati. Glede objekta Želin je problem tudi 

vodovod, ki je bil v lanskem letu tudi planiran in se zaradi določenih zadržkov zadeva ni začela 

izvajati. Zmanjšala so se tudi sredstva za vrtec, predvsem za redna vzdrževanja. Pomembna zadeva 

so tudi nakupi zemljišč, kjer je ugotovil, da se tudi znotraj obrtne cone predvideva nakup zemljišča, 

ki je že v lasti podjetnikov. Nikjer ni zasledil razvojnega modela za sam šolski kompleks. Vidi celo 

vrsto pomanjkljivosti in ne vidi možnosti, da bi v tem delu podprl proračun in tudi njihova skupina, 

ki ga je obravnavala, razmišlja o tem, da bo potrebno vsaj do drugega branja upoštevati predlagane 

spremembe. Opozoril je še, glede na to, da je še vedno predsednik LAS-a, kjer so se razdelili 

določeni projekti, kjer pa je partner v projektu dejansko LTO in še enkrat predlaga, da se projekti, ki 

so se navedli posamezno, združi v LTO projekte. Glede zaprtja Močnikove ulice, se mu zdi 

pomembno, da se prej uredi zadeve glede odkupa zemljišča za avtobusno postajo. Bil je mnenja, da 

se svetniki in svetnice ne zavedajo o čem bodo danes pravzaprav glasovali, glede na razlage in 

razprave, ki so bile po odborih. Glede situacije na vodovodih, bo prej ali slej potrebno dati na mizo 

kako poročilo, dejstvo pa je, da so se tudi tam zmanjšala določena sredstva za to področje, kar ni 

prav, saj gre za delikatno temo.   

Župan Gašper Uršič je dejal, da se glede stavbe na Želinu intenzivno pogovarjajo s krajevno 

skupnostjo in informacija ni prava in na tem mestu se mora krajevna skupnost odločiti sama kako 

bo nadaljevala postopke glede stavbe. Njegovo stališče je tako, da stavba zraven glavne ceste, brez 

vode in dotrajana, rabi se pot za kolesarsko povezavo – njemu osebno ni smiselno umeščati v to 

stavbo stanovanja. Glede Zdravstvenega doma, se mu zdi, da so bili svetniki v preteklosti nekoliko 

zavedeni o hitrosti postopka spremembe OPN-ja, kar pa vsi vejo, da ni realno, saj bo postopek trajal 

vsaj eno leto, če ne bo Ministrstvo za zdravje zahtevalo okoljsko presojo, kjer se lahko zadeve še 

zakomplicirajo. Glede sodelovanja s krajevnimi skupnostmi, je dejal, da se na tem dela, vsaj kar se 

tiče infrastrukture so se s krajevnimi skupnostmi sestali, ni pa realno obljubljati nemogoče stvari. 

Kar se tiče razvojnega modela, ga je težko zastaviti v štirih mesecih – ve da je bil g. Kavčič na tem 

mestu več mandatov, pa je občina v takem stanju kot je, vsak ve zase ali je v dobrem ali slabem – 

potrebno pa morajo vsi skupaj razmišljati naprej – gospodarstvo in šolstvo sta ponudila roko in to je 

potrebno izkoristiti in iti od tukaj dalje. Glede obvoznice se strinja, da je mogoče zapora Močnikove 

ulice v naslednjem letu prenagljena, občani Cerknega pa nimajo prostora – prostor imajo avti. 

Zaveda se, da ta del proračuna ni optimalen, dolžnost pa je njih vseh, da to naglas povejo in se 

izjasnijo kam hočejo iti in se te poti tudi držijo.  

Domen Uršič je dejal, da kar se tiče šole je zastavljeno na način, da je ravnatelj skupaj z vsemi 

službami naredil plan investicij in največ dela je na račun fasade, s katero se je uničilo določene 

dele, ki jih bo potrebno sanirati. 

Urška Lahajnar Ubajiogu je dejala, da glede na to, da prihaja iz sveta KS Staža, bi potrdila, da se 

intenzivno pogovarjajo in razmišljajo o stavbi na Želinu in ko se bodo oni do konca dogovorili, 

bodo poiskali možnosti in iskali rešitve z občino. Njim pa je vsekakor v interesu objekt rešiti in mu 



dati neko prihodnost. Je pa očitno, da so edina krajevna skupnost, brez nekega skupnega prostora. 

Na volitve hodijo v privat lokal in jim je zato cilj priti do nekega prostora, ki ga krajani lahko 

uporabljajo.  

Jurij Kavčič je dejal, da je pol ure pred sejo govoril s predsednikom ter stvari niso take, kot jih je 

predstavila.  

Urška Lahajnar Ubajiogu je dejala, da je dogovor v svetu krajevne skupnosti, ki ima člane v vseh 

štirih naseljih tak, da je to zadeva vasi Straža, predsednik trenutno vseh informacij dejansko še 

nima, ker tudi oni v naselju Straža še niso dokončno dogovorjeni.  

Domen Uršič je glede stanovanjske problematike v občini dejal, da je Urad za mladino končno 

sprožil nekoliko večjo debato na nacionalni ravni, ker je stanovanjska problematika na ravni celotne 

države. Dejal je, da če občina dela stanovanja, naj dela take v katerih bo prijetno živeti.  

Silvo Jeram je dejal, da je bilo veliko že povedanega in on se bo glasovanja o proračunu vzdržal, 

ne iz razloga, ker bi bil slab. Do drugega branja, kjer se bo določne stvari uskladilo pa bi lahko 

drugače glasoval. Veliko stvari manjka in so izpuščene zato predlaga, da se do drugega branja 

uskladijo.  

Stanko Močnik je predlagal, da se naredi pavza, da se njihova skupina posvetuje.  

 

Župan Gašper Uršič je prekinil sejo za 10 minut. 

 

Stanko Močnik je dejal, da se je njihova svetniška skupina posvetovala. Najprej so bili mnenja, da 

bo težko, da se bo do 16. maja, ko je predvidena naslednja seja, uskladilo vse predloge. Nadalje so 

se odločili, da če se upošteva in uskladi vse stvari, ki so bile rečene na odborih, bodo proračun 

podprli in pričakujejo, da se do druge seje skliče odbore in se zadeva prevetri. 

 

Župan Gašper Uršič je dejal, da predlaga nov datum občinske seje 23.maja ter nadalje predlagal 

glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2019 in 

Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2020. 

                   (12 glasov ZA) 

 

Ad 6.:  Predlog elaboratov o oblikovanju cen komunalnih storitev v Občini Cerkno s predlogi 

sklepov 

 

Vanja Mavri Zajc je pojasnila, da bosta s sodelavko predstavili izračun za tri javne službe; oskrba 

s pitno vodo, odvajanje in čiščenje komunalne odpadne vode. Dejala je, da je izvajalec dolžan 

izračunati ceno vsako leto in sicer do konca marca. Če izvajalec ugotovi, da se novo izračunana 

cena spremeni za 10 ali več % to pomeni, da ceno potrjuje občinski svet, v nasprotnem primeru, 

torej če je cena v okviru 10 % stare, pomeni, da se občinski svet s to ceno samo seznani. Koncept 

oz. metodologija izračuna cene je predpisana z državno uredbo MEDO (velja za vse tri javne 

službe). Dejala je, da višja kot so vlaganja in več kot je stroškov, bolj se zvišuje cena. Iz elaborata je 

razvidno, da je potrebno primerjati več različnih cen (predračunske za preteklo leto in obračunsko 

za prihodnjo). V nadaljevanju je na kratko predstavila elemente cene. V letu 2017 so štartali s 

podatki, ki so bili izvedeni na terenu preko popisa priključkov, do letos so se podatki uskladili, 

izstopajo pa tisti, katerih so neplačila v izvršbah. V izračunu, glede na to, da je situacija identična 

kot lani in predlani, so priključki in kubiki še všteti v izračun. Vodarina - stroški, ki so potrebni za 

neposredno izvajanje javne službe, so točno predpisani in na podlagi teh so prišli do posameznega 

zneska. Sestavni del cene je tudi vodno povračilo, ki je predpisana dajatev s strani države in je z 

mesečnimi akontacijami odvajana državi.   

Valerija Močnik je razložila konkreten prikaz izračuna cene, ki je predpisana z državno uredbo 

MEDO. Izračun omrežnine za oskrbo s pitno vodo je predpisan v 17. členu uredbe, ki predpisuje 

faktorje omrežnine za posamezne velikosti priključkov. Osnova za izračun so tudi obračunani 



stroški amortizacije za leto 2018, stroški zavarovanja opreme za izvajanje javne službe in pa 1/5 

stroška vzdrževanja priključkov. Naslednja osnova je število priključkov. Trenutno občina upravlja 

z 1.261 priključki in na osnovi teh podatkov pridejo do cene za faktor omrežnine 1. Cena ni vezana 

na porabo pitne vode, je fiksni mesečni strošek in se z velikostjo priključka sorazmerno povečuje. 

Nadalje je povzela katere stroške je še potrebno po sami uredbi upoštevati v sam izračun lastne cene 

vodarine. V nadaljevanju je prikazala primerjavo cene na primerljivih območjih. Dejala je, da bodo 

prihodki iz vodarine znašali 95.000 €, kjer je že odšteto vodno povračilo, ki ga je potrebno odvajati 

na državo. Planirani letni prihodki iz naslova omrežnine pa znašajo 65.494 €. Primerjava s trenutno 

potrjeno veljavno ceno, se cena vodarine dvigne za 0,16 % cena omrežnine pa za 2,95 %. 

Dejala je, da je prikaz izračuna cene podan zgolj kot informacija, saj cena glede na preteklo leto ne 

presega 10 %. 

Vanja Mavri Zajc je pojasnila izračun ostalih dveh javnih služb t.j. odvajanja in čiščenja 

komunalne odpadne vode – t.j kanalizacijski sistem in čistilna naprava. Postavke (2x omrežnina in 

2x izvajanje) izvajanja službe pridejo v poštev izključno za uporabnike naselja Cerkno in sicer za 

tiste, ki so priključeni na kanalizacijo, ki se končuje s komunalno čistilno napravo. Pojasnila je 

elemente izračuna cene. Glede okoljske dajatve je dejala, da je njena višina odvisna od tega na kak 

način ima objekt čiščenje komunalne odpadne vode urejeno. 

Valerija Močnik je razložila konkreten prikaz izračuna cene odvajanja in čiščenja komunalne 

odpadne vode ter primerjavo cene na primerljivih območjh. Osnova za izračun je obračunana 

amortizacija v letu 2018 za kanalizacijo, za čistilno pa tudi stroški zavarovanja ter število 

priključkov (samo priključki v naselju Cerkno). Izračunana cena v letu 2018 za odvajanje faktorja 

omrežnine 1 znaša 0,7999 €, cena za čiščenje faktorja omrežnine 1 pa 0,3675 €. Stroški, ki so jih 

dolžni vključiti v samo ceno izvajanja storitve so tako kot pri vodarini (vključujejo se neposredni 

proizvajalni stroški ter splošni stroški) predpisani v uredbi MEDO.  

Prihodki iz naslova odvajanja znašajo na letni ravni 16.429 €, iz naslova omrežnine pa dobrih 7.000 

€, iz naslova čiščenja odpadne vode pa znašajo prihodki 33.584 € iz naslova omrežnin pa 3.303 €. 

Vse investicije, glede na malo število priključkov pomenijo povišanje cene. Mesečni strošek na 

gospodinjstvo znaša za slabih 11 % povišanja oz. iz 20,30 € na 22,48 €. 

Na koncu je poudarila, da smo glede na primerjavo s sosednjimi občinami, še vedno med 

najcenejšimi. 

Marko Čadež je glede okoljske dajatve vprašal, če je vezana na število oseb s stalnim 

prebivališčem. 

Valerija Močnik je pojasnila, da upoštevajo tudi odjave za tiste, ki imajo urejeno začasno 

bivališče. S strani inšpekcije so dobili priporočilo, da enkrat letno kontrolirajo iz registra stalnega 

prebivalstva. Tekom tega obdobja, pa so občani sami dolžni to sporočiti.   

Marko Čadež je vprašal, če je možno položnice z nizkim zneskom plačati letno. 

Valerija Močnik je dejala, da možnost obstaja na željo posamezne stranke in sicer prakticirajo 

plačilo za nazaj. 

Stanko Močnik je dejal, da je točko obravnaval tudi Odbor za infrastrukturo, okolje in prostor in na 

sam elaborat ni bilo nobenih pripomb je pa težava v tem, da zadeva teče v sklepni fazi – dogovori z 

neplačniki itd. Bil je mnenja, da počakajo da se zadeva reši in da od tam dalje stvari sistematično 

rešujejo dalje. Odbor je sicer potrditev zavrnil, saj bo treba v prihodnosti več delati na tem. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da glede na to kar rešujejo na mediacijah nima direktne veze s tem, 

saj tile stroški pač nastajajo – so stroški, ki so zakonsko obvezni in če tega ne bodo potrdili, bo 

nastal problem, ker bo morala stroške založiti občina. Kje bodo dobili sredstva v tem trenutku ne 

zna povedati. Če se kot občinski svet odločijo za subvencioniranje teh dajatev je to potrebno 

uskladiti. Hitri preračuni kažejo med 10 – 15.000 € na letnem nivoju. Če se tega ne sprejme to 

pomeni, da bo občina zalagala občanom razliko, kar posledično pomeni, da bo manj za investicije, 

gospodarstvo itd. Zato se z utemeljitvijo, da bi to moralo stati, ne strinja, saj so zadeve usklajene z 

zakoni, odloki itd. Kar se pa tiče vodovodov, ki jih rešujejo, pa misli, da je potrebno izvzeti iz tega 

in res urediti stvari – nima pa zveze direkt s tem o čemer govorijo. Stroški naraščajo zaradi 

zakonskih obveznosti, upravljanja itd. Ni pa pošteno do vseh ostalih, da se to prelaga na občino. 



Jurij Kavčič je dejal, da je glede na tabele razvidno, da so cene še vedno minimalne – izredno 

nizke in jih bodo težko dohajali, sploh pa da bodo lahko kaj postorili na tem področju. Bil je 

mnenja, da ne bi bilo dobro, da bi govorili o subvencioniranju – znano je kakšne težave je imela s 

tem Idrija, kljub temu, da so izpeljali velike projekte. Dejal je, da bi morali iti z obstoječimi cenami 

postopoma naprej, da bodo enkrat prišli do toliko sredstev, da bo zadeva lahko živela naprej.  

Stanko Močnik je dejal, da na tem mestu ni problem cena kot taka, gre za sistemski problem. 

Jurij Kavčič je dejal, da je sistem povzet po državni zakonodaji in ni kaj dosti spreminjati. 

Stanko Močnik je dejal, da iz vseh teh pravilnikov nekaj izhaja. 

Jurij Kavčič je dejal, da ima občina večjo težavo in sicer gre za toliko in toliko vodovodov in bo 

treba urediti veliko število kanalizacijskih sistemov in čistilnih naprav. Znano je, da bodo kljub 

temu nekatere zadeve ostale v privatni lasti oz. bodo morali posamezniki individualno investirati.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k sklepu o cenah storitev odvajanja in čiščenja 

odpadnih komunalnih voda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil predlog sklepa o cenah storitev odvajanja in čiščenja 

odpadnih komunalnih voda. 

 (9 glasov ZA, 1 glas PROTI) 

 

Ad 7.:  Odlok o ustanovitvi in organiziranju Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. – prva 

obravnava 

 

Martin Raspet je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda ter razložil, da pred leti Komunala 

Idrija ni bilo javno podjetje, ker so bili v podjetju tudi posamezni privatni lastniki, po novem pa sta 

občina Idrija in občina Cerkno njegovi 100 % lastnici; podjetje se je ustanovilo kot d.o.o., za 

katerega ni nujno, da ima nadzorni svet, kar pa se je skozi prakso pokazalo, da je boljše, da ga ima, 

zato je tudi odlok narejen v tej smeri, da se nazaj oblikuje nadzorni svet ter ostale naloge. Dejal je 

še, da je obravnavani odlok povezan tudi z naslednjo točko dnevnega reda, kjer se določajo naloge, 

ki niso določene s samim odlokom temveč je določeno z odlokom, ki določa pristojnosti sveta 

ustanoviteljic.  

Povedal je še, da je omenjena odloka obravnavala tudi Statutarno pravna komisija in je odloka v 

prvi obravnavi tudi potrdila, z manjšimi popravki. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o ustanovitvi in organiziranju Javnega 

podjetja Komunala Idrija d.o.o. v prvi obravnavi. 

                         (15 glasov ZA) 

 

Ad 8.:  Odlok o ustanovitvi Sveta ustanoviteljev Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. – 

prva obravnava 

 

Martin Raspet je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o ustanovitvi Sveta ustanoviteljev Javnega 

podjetja Komunala Idrija d.o.o. v prvi obravnavi. 

                         (15 glasov ZA) 



 

Ad 9.: Pravilnik o spremembi Pravilnika o dodelitvi enkratnega denarnega prispevka ob 

rojstvu otroka 

 

Domen Uršič je pojasnil, da je sprememba samo v delu, da ima otrok na dan rojstva stalno 

bivališče v občini Cerkno. Točko je obravnaval tudi Odbor za družbene in društvene dejavnosti in 

predlaga občinskemu svetu, da ga potrdi. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Pravilnik o spremembi Pravilnika o dodelitvi 

enkratnega denarnega prispevka ob rojstvu otroka. 

                     (15 glasov ZA) 

 

Ad 10.: Uskladitev cene storitve pomoči družini na domu v občini Cerkno 

 

Domen Uršič je dejal, da je točko obravnaval tudi Odbor za družbene in društvene dejavnosti in 

predlaga občinskemu svetu, da ga potrdi. Sklep se uporablja od 1.2.2019. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Uskladitev cene storitve pomoči družini na domu v 

občini Cerkno. 

                      (15 glasov ZA) 

 

Ad 11.: Sklep o plačilu storitev bivanja in oskrbe v stanovanjski skupini kot nadomestni obliki 

bivanja in oskrbi izven mreže javne službe 

 

Jožica Lapajne je pojasnila točko dnevnega reda in sicer je nacionalno združenje Ozara iz 

Maribora na občino naslovilo prošnjo za sofinanciranje bivanja v stanovanjski skupini za eno izmed 

občank, zato predlagajo, da se to potrdi ter da za naprej velja ta sklep za vse take oblike doplačil.  

Domen Uršič je dejal, da je točko obravnaval tudi Odbor za družbene in društvene dejavnosti in 

predlaga občinskemu svetu, da ga potrdi. 

Jurij Kavčič je vprašal kaj pomeni oskrba izven mreže javne službe. 

Jožica Lapajne je pojasnila, da gre za nevladne organizacije, organizirane kot društva, ki so 

financirane s strani ministrstva. Niso pa dražje od oskrb v javnih zavodih. Sicer naj bi postopek 

vodil Center za socialno delo, ki ima dostop do vseh podatkov, ki jih občina nima. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Sklep o plačilu storitev bivanja in oskrbe v 

stanovanjski skupini kot nadomestni obliki bivanja in oskrbi izven mreže javne službe. 

                         (15 glasov ZA) 

 

Ad 12.: Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

 

Antonija Dakskobler je dejala da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

razpravljala o imenovanju pooblaščencev za sklepanje zakonskih zvez. Predlagajo, da se kot 



pooblaščenca imenujeta Domen Uršič, Platiševa ulica 31, Cerkno in Marjan Platiše, Mostaniška 

cesta 40, Cerkno. 

Domen Uršič je dejal, da je boljše, če sta imenovana dva pooblaščenca, Upravna enota namreč 

določi urnik in v primeru, da je potrebna menjava potem ni problemov.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil kandidata za pooblaščence za sklepanje zakonskih 

zvez in sicer se imenujeta: Domen Uršič, Platiševa ulica 31, Cerkno in Marjan Platiše, 

Mostaniška cesta 40, Cerkno. 

                     (15 glasov ZA) 

 

Ad 13.: Pobude in vprašanja občinskih svetnikov 

 

Andraž Drešček je dejal, da bi bilo prav da se dogovorijo v kakšni obliki bi svetniki radi imeli 

sejno gradivo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je občina šla v razpis preko Skupnosti občine Slovenije za nakup 

računalniške opreme in občina ima možnost sofinanciranja nakupa tablic. Razume, da so mogoče 

nekateri, ki bi raje imeli gradivo v papirni obliki zato predlaga, da iz občinske uprave pošljejo 

obvestilo, da se javi, v kakšni obliki bi radi imeli gradivo.  

Antonija Dakskobler je dejala, da je imela pripombo na odboru, da je potrebno imeti postavko tudi 

v proračunu. 

Mojca Sedej je razložila, da bo postavka zajeta v postavki »Nakup opreme za občinski svet«. 

Antonija Dakskobler je dejala, da je bila že podana pobuda s strani občanov iz Mostanije, da bi se 

naredilo otroško igrišče ter še sredstva za vojne veterane.   

Jurij Kavčič je dejal, da bi rad opozoril na električno polnilnico pri VCC-ju, kjer velikokrat 

parkirajo občani, ki ne polnijo avtomobila, zato predlaga, da se postavi obvestilo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da se je s postavitvijo električne polnilnice izgubilo parkirno mesto 

za invalide, sicer inšpektorja trenutno ni več in potekajo dogovori z občino Idrija ali se bo to peljalo 

naprej ali ne. Pogovarjajo se tudi o možni redarski službi. 

Silvo Jeram je dejal, če bi se dalo dobiti poročilo glede javne razsvetljave, kaj je bilo narejeno in 

kaj ne, glede zamenjave svetilk. 

Rok Obid je pojasnil, da je bilo narejeno po veliko vaseh, ni pa bilo npr. na Bukovem in Zakojci. 

Marko Čadež je dejal, da bi rad, da gre s strani občinske uprave obvestilo, glede čistilne akcije, da 

bodo občani obveščeni. Zanimalo ga je še glede poročil javnih zavodov za lansko leto, kdaj bodo. 

Jožica Lapajne je pojasnila, da na naslednji seji. 
 

Župan Gašper Uršič se je na koncu zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 20.00 uri. 

 

 

 

            Zapisala:                                                                                                    Župan: 

          Katja Lapanja                                                                                          Gašper Uršič 


